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Bon dia, benvingudes i benvinguts, i moltes gràcies per ser avui aquí. 

Deixeu-me, abans de començar el meu parlament, i davant la més que probable 

resolució d'aquesta moció de censura, desitjar sort i encerts al nou govern i 

felicitar al senyor Salvatierra per haver aconseguit finalment la seva fita de ser 

nomenat alcalde de Tiana. 

Tanmateix, vull agrair des del fons del meu cor, la presència de totes les 

persones que avui sou aquí fent-nos suport. A totes i a tots, gràcies infinites! 

Aquesta legislatura ha estat molt complexa, i ens ha exigit, a qui hem estat 

governant, tot allò que teníem i encara una mica més. És evident, que tot i la 

voluntat d'encertar sempre en les nostres decisions, no errar mai és impossible. 

Així doncs, no tinc cap recança a reconèixer que hem comès errors.  

Ara bé, si en una cosa hem excel·lit, ha estat a guiar-nos sempre pels valors 

republicans. Uns valors basats en l'honestedat, en la igualtat, en la justícia i en 

el feminisme, i per tant en els Drets Humans. En treballar per al bé col·lectiu, 

intentant millorar la vida de les persones des del servei públic. En definitiva, fer 

tot el que està a les nostres mans per ajudar a la gent a viure de millor manera, 

a ser feliç. Perquè tothom té dret a viure de la millor manera possible i els 

governants tenim el deure de posar-ho fàcil. 

Però hem de ser sincers, aplicar els valors republicans té un preu. Un preu 

innegociable per a nosaltres. Un preu que segurament ens ha dut, avui, aquí. 

Perquè aplicar els valors republicans, vol dir ser impecable en l'aplicació de la 

llei. Vol dir acabar amb els privilegis d'alguns per sobre d'altres, vol dir no servir-

se del clientelisme, vol dir deixar de fer les coses malament encara que "s'hagin 

fet així tota la vida", vol dir tractar tothom per igual sense tenir en compte ni 
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cognoms ni famílies... En tot això, a l'Ajuntament de Tiana hi hem trobat molta 

feina per fer. I n'hem fet molta. Hem iniciat una nova manera de fer política i de 

servei públic, perquè Tiana és de tothom que hi viu. 

No vull perdre l'oportunitat de reconèixer i agrair l'esforç que en aquest camp 

han fet les tècniques i els tècnics, així com les treballadores i els treballadors de 

la casa, per tal d'adaptar-se a una nova forma de treballar, d'acord amb la 

legalitat vigent i els temps en què vivim. 

Sabeu que no m'agrada allargar-me en els parlaments, però entendreu que avui 

és un dia especial. Per això, vull fer un repàs del què hem fet durant aquesta 

legislatura. I ja em permetreu que parli de legislatura, donat que a manca d'un 

any per les eleccions que vénen, el nostre projecte es realitzarà pràcticament 

sencer.  

Una de les coses que s’aprenen quan passes per la facultat de Ciències 

Polítiques és que no es fan mocions de censura en l'últim any de mandat. Per 

què? Doncs perquè en la cua d’una legislatura, l’acció política pròpia és 

impossible. Si coneixen els terminis de l’administració pública, sabran que 

només hi ha opció per acabar executant les accions engegades anteriorment. 

Altra cosa seria, si fos malpensada, que l’objectiu ocult d’aquesta moció sigui 

l’ús d’aquest any com a trampolí per a les properes eleccions. Però no en sóc 

per naturalesa, de malpensada…. 

Tornem al tema... Vam començar aquesta legislatura, (igual com tots els alcaldes 

i alcaldesses que avui ens acompanyen) amb la visita del temporal Glòria, el 

pitjor que es recorda en molts anys. I tot seguit va arribar LA PANDÈMIA. LA 

MALEÏDA PANDÈMIA! Una pandèmia que ens va obligar a fer-nos expertes en 

temes mèdics, psicològics i logístics, de cop i volta. Una situació que ens va 
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sotmetre a una pressió difícil de descriure amb paraules. També, una situació, i 

lamento dir-li-ho, senyor Salvatierra, però és com ho sento; una situació, com 

deia, on vostès com a oposició no només NO van estar al costat del govern 

municipal, sinó que van intentar desgastar-nos per treure'n rèdit polític. I intentar 

treure rèdit polític d’una situació així, d’una tragèdia que va ser descomunal, no 

té nom.  Quan sortíem als balcons, repartíem mascaretes, menjar i roba, i m’hi 

incloeixo, perquè vam ser diverses les regidores i regidors, que vam estar al peu 

del canó durant mesos,  on eren vostès? Quan trobàvem solucions perquè els 

serveis socials no haguessin d’atendre la gent al carrer, vostès eren a les xarxes 

fent-ne el pitjor ús que es pot fer. 

Això, en les circumstàncies que va succeir, genera ferides difícils de curar.  

No obstant això, tot i les dificultats, aquest govern no es va aturar. Vam tractar 

directament moltes qüestions personals, algunes d’elles duríssimes, fins i tot 

tràgiques.  

També vam prendre decisions polítiques per intentar pal·liar, tant com fos 

possible, els efectes econòmics devastadors que la pandèmia estava tenint 

sobre comerços i autònoms de Tiana, amb la suspensió del cobrament dels 

lloguers municipals i amb la generació d’una línia d’ajuts econòmics. De la 

mateixa manera, vam fer arribar aliments a les famílies necessitades i vam repartir 

una mascareta per cada habitant de Tiana (quan no n'hi havia) i fins i tot per als 

nens i nenes, quan encara ni se'n parlava... 

Però deixeu-me que remarqui UNA acció que recordo amb UNA estima 

especial. És durant el Sant Jordi confinat, i amb l'ajuda de diverses persones 

voluntàries, vam fer arribar una planta, més concretament l’ALEGRIA, a cada 

casa del poble. Una acció que pot semblar poc important vista amb ulls d'ara, 
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però que en aquells moments de por i confinament, fer somriure a molta gent, 

era alimentar l'ànima. I d’aquesta crisi, el que hem après precisament, és que les 

coses senzilles són les autèntiques, les que ens fan sentir bé, les de veritat. I 

aquesta és la política que hem volgut fer des de l’Ajuntament de Tiana. Perquè 

una vila així, permet el tracte humà i directe, i gairebé diria, que aquest tracte 

hauria de ser obligat per part dels qui tenim responsabilitat pública. Això és el 

que he fet, i he defensat.  

Deixem enrere la pandèmia i repassem altres accions que hem dut a terme 

durant aquesta legislatura: 

PROJECTES QUE HEM DUT A TERME: 

§ Millorar els canals de comunicació amb la ciutadania: canal de WhatsApp 
de les queixes i canal de Telegram de les notícies 

§ Millora de la revista municipal 
§ Elaboració d'un Pla de comunicació de l'Ajuntament de Tiana 
§ Audiències Públiques mensuals prèvies al Ple 
§ Elaboració de processos de participació i projectes que se'n deriven de 

la seva execució, com dels Pressupostos Participatius: ampliació de la Llar 
de les persones grans, instal·lació de llums sensorials al centre del poble, 
reductors de velocitat al pg. de la Vilesa, pàgina web per a emprenedors 
i artistes... 

§ Vam implantar la Fira dels dissabtes, amb el centre vianantitzat. 
§ El mercat no sedentari dels dimarts a l’antic camp de futbol. 
§ Tiana Vila Florida, gràcies a la participació de tots els productors de flor 

del poble 
§ Tiana Vila sense plàstic 
§ Primer carregador de vehicles elèctrics 
§ Plaques fotovoltaiques als edificis municipals 
§ Hem aconseguit que la primera promoció del batxillerat sigui una realitat. 
§ Infermera escolar durant la pandèmia. 
§ Iniciar projectes d'Aprenentatge i servei amb l'institut. 
§ Hem renovat el segell Ciutat Amiga de la Infància d’UNICEF 
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§ Hem creat els circuits Inclusius de Tiana, per tal que les persones amb 
diversitat funcional puguin accedir a la muntanya de Tiana. I hem adequat 
els semàfors del pg. de la vilesa per a persones amb dificultats visuals. 

§ App de seguretat ciutadana amb un botó especial per a la violència de 
gènere. 

§ Hem treballat per donar suport a l'esport base i apostar per l’esport 
femení i pel futbol femení al poble. 

§ Hem iniciat el procés per a l'adjudicació dels Habitatges de Protecció 
Oficial de Vessants II, en règim de lloguer 

§ Vam crear només entrar una partida per a polítiques de cooperació per 
al desenvolupament i la solidaritat internacional. 

§ El Document Únic de Protecció Civil Municipal 
§ Pla local de seguretat 
§ Licitació i manteniment de les càmeres de vigilància  
§ Compra de dos vehicles híbrids per a la Policia Local 
§ Aprovació del Pla d'Accessibilitat de Tiana 
§ Aprovació del Pla d'Acció contra el canvi climàtic 
§ Ampliació de tres dies el contracte recollida de residus 
§ Ampliació d’un peó per fer escombrades manual els diumenges, 

dissabtes, festius i dos dies intersetmanals. Que abans no hi era. 
§ Ampliació del contracte de parcs i jardins. 
§ Nou contracte de servei per la deixalleria de Tiana. 
§ Nou contracte de gestió integrada de l'arbrat viari pels propers 3 anys. 
§ Instal·lació d'una nova àrea d'emergència per a la recollida selectiva, al 

final del carrer 11 de setembre. 
§ Instal·lació de nous regs per un consum més sostenible de l'aigua, als 

parcs i jardins de Tiana 
§ Hem iniciat un conveni amb l’AMB per tal de millorar la recollida selectiva 
§ Senyalització de la xarxa de camins locals. 

 
 

OBRES: 
§ Instal·lació la nova gespa del camp de futbol 
§ Instal·lació dels seients de les grades del camp de futbol i del pavelló 
§ Noves escales i enjardinament d'Enric Borràs. 
§ Adequació de la planta baixa de Can Riera 
§ Climatització de la Sala Albèniz 
§ Ampliació de l'entrada del camí del mig per anar cap a la Virreina 
§ Ampliació de l'INS Tiana 
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§ Inversions als centres escolars: material informàtic i de so, equipaments 
per als patis, pintura i manteniment de les instal·lacions. I l’ascensor de 
l’escola Tiziana. 

§ El camí dels infants ja és una realitat 
§ Pacificació de l'entrada de les escoles també 
§ Hem fet de nou el Carrer Sant Bru 
§ Implantació del semàfor, tant reclamat, de la sortida del camí dels 

francesos cap a la B500 
§ Pavimentació de l'entrada de Ca n'Orella 
§ Homologació de tots els parcs infantils de Tiana 
§ Millora dels talussos urbans per a la seguretat dels vianants 
§ Adequació del pàrquing de Vessants 
§ Millora de la senyalització horitzontal del poble. 

 
I DEIXEM:  

§ Els passos engegats per tenir un CAP a Tiana. Vam assolir la millora de la 
prestació i més franges horàries de pediatria a Tiana i el compromís per 
part de BSA i Salut d'establir millores al consultori fins a la construcció del 
nou CAP. 

§ Les obres en marxa de l'ampliació dels locals de Cals Frares i 
el pumptruck per a entitats i joves. 

§ Les obres de l'entrada de l'ajuntament per tal de tenir una Oficina 
d'Atenció al Ciutadà com es mereix el poble de Tiana, accessible a 
tothom. 

§ La millora de les voreres del pg. de la vilesa. 
§ La creació de les sortides d'emergència del pavelló 

 
I MOLTS PROJECTES QUE S'INICIARAN AL LLARG D'AQUEST ANY:  

§ Encreuament de la Catequística 
§ Pacificació d'un nou tram del carrer Matas-Enric Borràs i carrer Castellar 
§ Els vestuaris nous de la piscina 
§ El FEDER de la Sala Albèniz 
§ Plaques fotovoltaiques als edificis municipals 
§ La instal·lació d’una fotolinera 

 
i molts d'altres que ja s'aniran començant. 
 
 
Bé, parlem ara d'aquesta moció de censura que avui debatem: 
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Primerament, com ja he manifestat en altres ocasions, vull deixar ben clar que 

aquesta és una acció totalment legítima, ja que es fonamenta en el funcionament 

de la democràcia. I jo, conec i respecto profundament el seu funcionament. És 

per això que si algú espera de mi uns escarafalls o un clam a la injustícia, 

s'equivoca de mig a mig. A més, l'alcaldia és una eina per al servei públic, no és 

cap possessió. Per això frases com "nosaltres vam donar l'alcaldia" o "ens han 

pres l'alcaldia" no tenen cap sentit per a mi. 

Ara bé, això no vol dir que no pugui denunciar la falsedat de la majoria de raons, 

que en forma de decàleg s'han presentat per a justificar aquesta moció. Uns 

arguments sorprenents, genèrics, buits i en algun cas indignants. Propis, del 

millor guionista de ficció. Repassem-los: 

-VOSTÈS PARLEN DE superar la paràlisi institucional i aprovar uns pressupostos 

per al 2022, amb prioritat social, des de l'eficiència, en un escenari de 

postpandèmia i d'impuls a la recuperació. 

Confondre la pròrroga del pressupost municipal amb paràlisi institucional és 

caure en la ignorància, o pitjor en la mentida. Els recordo que els pressupostos 

de 2019 els vam aprovar, a proposta d'aquest govern, en el ple del mes de 

setembre del mateix 2019, tres mesos després d'arribar a l'alcaldia. En aquells 

moments, l'Ajuntament de Tiana feia més d’un any que anava amb pressupostos 

prorrogats, i ni nosaltres vam trobar un ajuntament paralitzat, ni vostès vam 

presentar cap moció de censura. 

- VOSTÈS PARLEN DE d’una residència per a la gent gran més humana i més 

propera, amb un seguiment permanent de la gestió i l'acompanyament del 

personal tècnic, residents i familiars. 
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Aquí necessito prendre aire... Intentaré abstreure'm de tota la utilització política 

repugnant que han fet al voltant de la Residència de Sant Cebrià. 

Així doncs, passo pàgina i analitzo, només, el seu enunciat, que és simplement 

un brindis al sol. El tracte humà i proper que vostès reclamen, depèn del gestor 

de la residència, que els recordo, té una concessió curiosa: de 40 anys més 20 

de prorrogables. El seguiment permanent de la gestió s'ha realitzat sempre, per 

part d'aquest govern. Concretament, la principal responsable ha estat la 

companya Marta Guardia, a qui vull aprofitar per agrair l’excel·lent gestió i fer-li 

un reconeixement que mai serà prou. Estic convençuda que la seva tasca de 

dedicació absoluta va salvar vides. Va adquirir un nivell de coneixement sobre 

el funcionament de la residència que es tarda anys a assolir. El seu deure de 

servir públicament durant aquells mesos va superar qualsevol exigència 

professional, quan en canvi, el més fàcil per ella, donades les acusacions 

implacables i constants de la majoria de vostès, hagués estat plegar i anar-se’n 

a casa. Menys problemes i més descans. Però ella ha mostrat una responsabilitat 

sense límits amb la seva feina. Gràcies Marta. 

-VOSTÈS PARLEN d’una salut propera i de qualitat, reclamant a la Generalitat 

l'ampliació de les prestacions del centre de salut local i la creació d'un nou CAP 

a Tiana, acordat amb la participació dels veïns i les veïnes. 

Això és una broma? Ho sembla. Això ho diuen després que aquest govern que 

encapçalo anunciés, el passat mes de gener, el compromís adquirit entre 

Generalitat, gestor del servei de salut i Ajuntament de Tiana per a la construcció 

d'un CAP?. Els recordo que el procés que està en marxa, amb dues propostes 

d'ubicació consensuades amb les veïnes i els veïns. Així doncs, el CAP a Tiana 

es pot fer a proposta del govern encapçalat per ERC (mal que els pesi), o poden 
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decidir aturar-lo, sr. Salvatierra, però això ja recaurà sobre les seves espatlles, no 

les meves.   

-VOSTÈS PARLEN DEL compromís amb la igualtat de gènere i amb el poble 

educador, incorporant la transversalitat de gènere en totes les polítiques i 

vetllant per la posada en marxa del nou batxillerat, fent de Tiana un poble 

educador al llarg de la vida, tot garantint la igualtat d'oportunitats educatives. 

Realment, vostès han decidit posar-me a prova. Si abans he hagut de respirar a 

fons per no dir el que el cos em demanava, ara m'hauré d'esforçar perquè no se 

m'escapi el riure, i poder mantenir el to institucional que la situació requereix. 

Començaré per la qüestió més flagrant, vetllant per la posada en marxa del nou 

batxillerat, diuen ... Senyores i senyors que donen suport a aquesta moció, el 

nou batxillerat ja hi és. Es va posar en marxa el curs 20/21. Enguany es gradua 

la primera promoció de batxillerat de Tiana ... No tinc paraules. Ha estat aquest 

govern el que ha aconseguit completar l'educació dels 0 als 18 anys dins el 

poble de Tiana. Potser ens poden acusar de no haver obtingut fer una 

universitat... 

Sobre la igualtat de gènere, simplement els repassaré la llista del que hem fet: 

§ Vam crear la regidoria d'igualtat de gènere i d'LGTBIQ+ i vam crear de la 
partida pressupostària d'igualtat de gènere. 

§ Hem elaborat el Pla d'igualtat intern de l'Ajuntament. 
§ I el segon Pla d'igualtat del poble de Tiana. 
§ Hem elaborat una guia interna per a un ús no sexista del llenguatge en 

l'atenció al públic 
§ Hem obtingut el distintiu per la igualtat de gènere, el qual certifica que 

l’Ajuntament de Tiana ja ha integrat la perspectiva de gènere en la seva 
organització, en les polítiques públiques i les actuacions municipals. 

§ Hem incorporat clàusules d'igualtat de gènere a les licitacions municipals. 
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§ Hem instal·lat el Punt lila a festes majors. 
§ Hem fet formacions gratuïtes de defensa personal femenina. 
§ I una reserva de places de policia municipal específiques per a dones. 

I espero no deixar-me res. Sé que hem fet una bona feina.  

-PARLEN DE reforç de la policia local i la seguretat, augmentant els esforços 

econòmics per dotar la policia de mitjans humans i tècnics necessaris per millorar 

la seguretat al poble. Estabilitzar la plantilla de treballadors municipals. 

Ignorància o mala fe? Ja no ho sé.  

Ara mateix la policia local està dotada pel màxim que ens permeten els 

pressupostos: un caporal accidental i 15 agents. Quan vam entrar ja els hi puc 

assegurar que no estava així. Hi ha dues places vacants que no es poden cobrir 

fins l'any vinent. 

En relació al material comprat per als agents se'ls ha dotat de material de 

defensa, tant als agents interins com al funcionaris de carrera. Dubto molt que a 

altres indrets, els agents interins tinguin material defensiu personal.  

VOSTÈS EXPOSEN: Impuls de l'agenda 2030, prioritzant les accions 

transformadores en el marc d'una recuperació ecològica, sostenible i resilient de 

la pandèmia. 

Bé, deixeu-me dir que el meu testimoni en relació a aquest projecte li vaig cedir 

en el meu govern al Sr. Sales, qui avui també signa aquesta moció de censura i 

subscriu aquest punt. Així doncs, cal entendre que al mateix Sr. Sales no li 

sembla suficient la feina que ell ha realitzat. 
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Així i tot, jo sí que faré valdre les tasques acomplertes, com la instal·lació de dos 

punts de recàrrega de vehicles elèctrics al C/ Mediterrani funcionant fa més d'un 

any. L'aprovació de la instal·lació de dos punts més de recàrrega a l'antic camp 

de futbol i la fotolinera a la zona de la catequística, pendents d'execució a falta 

que arribi la subvenció de l'AMB. La instal·lació de plaques solars a l'edifici de 

l'Ajuntament i a la Llar de Persones Grans. 

També, el febrer del 2021 Tiana va aprovar per ple l'adaptació de Tiana al marc 

de l'agenda 2030 i es va adherir a l'Aliança 2030 de la Generalitat de Catalunya 

i al pacte mundial de Nacions Unides. Al mateix temps es va crear la figura del 

comissionat de l'agenda 2030. 

Així doncs, tenen una bona base per aquest impuls que volen donar. 

PARLEN DE: Millorar l'espai públic (neteja, recollida selectiva i jardineria) i 

implementar els procediments d'adjudicació, en aquests àmbits i en el conjunt 

de les concessions municipals. 

Millorar l'espai públic, així en general, sense cap argument... d'acord, què vol 

que li digui? Una vegada més, utilitzar paraules per omplir un document però 

sense una proposta concreta. 

I continua... implementar els procediments d'adjudicació... Això m'ho hauran 

d'explicar. Perquè la definició d'implementar segons l'enciclopèdia catalana és: 

Posar en pràctica (un projecte, un objectiu, un conjunt de mesures). 

Així doncs, vostès volen posar en pràctica els procediments d'adjudicació? Que 

no s'ha fet fins ara? Com es treballa sinó en un Ajuntament? 
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Realment, hi ha cops que em preocupa molt pensar que no saben del que 

parlen, i que tot ho amaguen darrere de titulars buits. 

I SEGUEIXEN... PARLEN D’: Un projecte cultural, pal de paller del poble viu, que 

impulsi una cultura popular, creativa, crítica i dinàmica, donant suport a creadors 

i entitats i millorant els equipaments actuals. 

En l'apartat cultural ens trobem amb una paradoxa, perquè estem totalment 

d'acord en la proposta que fan i, en canvi, és el punt on segurament tenim més 

desavinences. Per què? Doncs perquè coincidim plenament en el què i diferim 

enormement en el com. 

Deia al principi d'aquest discurs, que regir-se pels valors republicans significava 

acabar amb els privilegis d'alguns per sobre d'altres, no servir-se ni promoure el 

clientelisme, deixar de fer les coses malament encara que "s'hagin fet així tota 

la vida", i tractar tothom per igual. Doncs això. La cultura de Tiana no és 

propietat de ningú. Per definició la cultura és una cosa oberta, universal... per 

això no té cap sentit voler reduir-la a un cercle petit.  

A Tiana, a la Tiana que nosaltres anhelem i defensem no s'hi reparteixen carnets, 

no s'hi fan distincions, ningú té més drets que un altre ni s'hi accepten els drets 

adquirits. 

La nostra política en la cultura com en tot, es fa en pro del bé comú, a favor del 

poble, no a favor d'una part del poble. Ara bé, tampoc es fa contra ningú, 

perquè el pilar bàsic dels nostres valors és la justícia i, per tant, tractar tothom 

per igual. Una altra cosa és que acabar amb privilegis injustos i amb formes no 

reglamentàries de fer les coses, sigui interpretat com un atac per qui perd 

aquests privilegis. Com també deia al principi, aquest és un preu que estem 

disposats a assumir. 
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En conclusió, li he de dir que sí, que vostè i jo interpretem la cultura de Tiana 

des dels antípodes. Mentre jo entenc la cultura des d'un vessant inclusiva, oberta 

i enriquidora, vostè es planteja només una cultura establerta en el Tiana First i 

el Tiana great again. Mentre vostè exposa un model cultural de tradició i dels 

tianencs i tianenques de tota la vida, nosaltres apostem per la cultura com una 

pota més de la societat del benestar, com a punt de trobada, com a eina 

d’acollida i integració, una cultura que s’enriqueix amb totes i cadascuna de les 

aportacions de totes les persones que fan de Tiana casa seva. 

REMARQUEN: Impuls i transformació digital de Ràdio Tiana. 

No sé si la transformació digital de Ràdio Tiana és la solució, el que és evident 

és que cal repensar-la perquè el model actual no funciona. Certament, és una 

qüestió on no hi hem arribat, perquè no és un tema senzill que s'hagi de decidir 

a cop de decret d'alcaldia. Tractant-se d'un servei públic municipal caldria 

consultar a la ciutadania: Quin volen que sigui el futur de Ràdio Tiana? Aquest 

tipus de projecte requereixen una mitjana de dos anys entre planificació i 

execució final. Com deia, una qüestió prou important per a no començar-la 

sense la garantia dels recursos necessaris per tirar-la endavant. 

El model de ràdio local cal pensar-lo per a tothom i entre tothom, obrir-lo, que 

la gent de Tiana es faci seva l’emissora local, que tothom senti que és el seu 

altaveu. Fem treball de consens, donem espai a les persones per enriquir-la, que 

tothom pugui fer aportacions, de fet l’emissora local ha de ser el més semblant 

possible a la gent que l’ha d’estimar, que l’ha d’omplir de contingut i que l’ha 

d’escoltar sentint-s’hi representats.  
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PARLEN DE: Enfortiment dels valors democràtics, amb la recuperació del síndic 

o síndica de greuges Municipal i prioritzant la mediació i el diàleg com a via per 

resoldre els conflictes. 

Aquí també estem d'acord. ELS cal un enfortiment dels valors democràtics, ja 

que han estat tres anys titllant aquest govern d'il·legítim, contradient i 

menystenint les regles de la democràcia que el van fer possible. 

Quant al diàleg com a via de resoldre els conflictes, i estar a prop de la 

ciutadania, us citaré només alguns dels llocs on, gràcies al projecte 'El 

govern aprop teu', hem estat resolent els problemes de la gent: a les Costes, a 

Vessants, a Can Besora, a Can Orella, a la Virreina, a Mas Ram, a Can Tomeu, a 

Can Gaietà, a la Bòbila Jordana, a Passatge Rosella, a Can Gosch, a Can 

Jordana, al Centre, al Parc del Tramvia. 

En fi, un cop repassats els seus arguments, només puc refermar-me en el que he 

expressat en un bon principi. Aquesta moció de censura té tota la legitimitat 

democràtica, tota. Però el que no té és un motiu fonamentat. 

Tant se val, sigui com sigui, tot sembla indicar que acabarem el mandat a 

l'oposició, i ho farem veient com s'acaba d'executar el projecte que el govern 

d'ERC ha encapçalat. Sr. Salvatierra, vostè ha repetit molts cops que no sabia 

quin era el projecte d’ERC pel poble. Doncs ara no només el coneixerà sinó que 

l’haurà d’acabar d'executar. Aquí sí que pot dir que l'implementarà! Perquè no 

s'enganyin senyors i senyores de la moció, vostès han vingut a inaugurar les 

obres del govern d'ERC. 

Ara bé, no pateixi, perquè de nosaltres no sentirà mai dir que és un alcalde 

il·legítim. Per dues raons, perquè no ho és, i perquè aquesta no és la nostra 
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forma de fer política. Nosaltres no compartim aquella perversió periodística que 

diu "que la realitat, no t'espatlli un bon titular".  

Bé és cert, que a l'hora de definir-nos, totes ens dibuixem com les millors de la 

classe, per això em limitaré a convidar a tothom a recuperar: tant les seves 

intervencions als plens, com les seves comunicacions a les xarxes socials, i 

comparar-les amb les nostres, amb les d'ERC Tiana. És un exercici que quan el 

faig, em reafirma en el camí que hem triat. 

Sàpiguen que serem una oposició honesta, preparada i implacable. És evident 

que sabrem molt més dels projectes nosaltres des de l'oposició, que vostès des 

del govern. Perquè tenim experiència governant i perquè els projectes els hem 

creat nosaltres i s'han dut a terme i es duran a terme, gràcies a la implicació dels 

tècnics municipals. Vetllarem per al bon funcionament de la institució i pel bon 

desenvolupament dels projectes, que cal finalitzar. I mai, ens passarà pel cap de 

judicialitzar la vida política local, com ha fet vostè, a imatge i semblança d’un 

partit de l’Estat, a qui tots hem criticat. I de qui n’hem patit les conseqüències 

com a país. Per això nosaltres no ho farem sr. Salvatierra, perquè no creiem que 

sigui ètic. 

Com els he dit abans, no reproduirem les seves actuacions ni el tracte 

d'assetjament personal que han utilitzat i promogut contra mi, i contra altres 

persones d'aquest govern. El nostre compromís amb el poble de Tiana és tan 

gran, que si cal treballar amb vostès pel bé del poble, serem les primeres a 

arremangar-nos i posar-nos braç a braç, deixant la resta de consideracions a 

banda. Així serà, i avui no acaba res, avui tot continua, la nostra feina ja no serà 

des del govern, però la intensitat del nostre treball no baixarà un sol graó. Ens 

trobaran a favor d’allò que pugui ser bo i ens trobaran radicalment en contra del 
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que considerem que desvirtua aquesta Tiana republicana, de tothom, oberta. 

Serem una bona oposició, sense mentir. Continuarem sempre als carres de Tiana 

i a l’Ajutament donant el millor de nosaltres. Sincerament, senyors, ara sí, ara sí 

que els tocarà treballar i deixar els tribunals, els aparadors i les mentides.  

És evident la importància que les xarxes i els mitjans tenen en la comunicació 

d'avui dia, però cal ser curós, al valor i l’ús que els donem. Jo no he fet feina al 

capdavant de l'alcaldia buscant la validació de ningú en el món digital. Perquè 

les coses, principalment les bones, i la política, passen a la vida real, la vida 

digital és una vida fake, que no m'interessa en absolut. Sempre m'ha interessat 

molt més veure què hi ha dins les persones, des del tracte humà i proper, potser 

per això m’he dedicat professionalment a la participació ciutadana. I també és 

per això que he volgut impregnar de participació ciutadana, tots els projectes 

que he pogut. No m’he cansat de trucar portes i parlar amb la gent, quan hi 

havia conflictes i quan no. I canviar i retrocedir, si calia. Me n’he fet tips i no l’he 

vist mai a vostè, sr. Salvatierra. Mai l’he vist parlant amb la gent ni al carrer.  

Encara que no sigui una forma de fer política municipal comuna, per a mi, això 

és governar un poble de les dimensions de Tiana. I espero modestament que 

aquest sigui el model que impregni els governs municipals en un futur. Utopia? 

No ho sé, però el que tinc clar és que és un estil nou. 

La informació política a xarxes evidentment té el tint del color, de la formació 

que l’emet, però a nosaltres no ens trobaran assenyalant persones, orquestrant 

campanyes d’atac personal, exercint pressió a xarxes amb atacs que arriben, no 

només als representants polítics sinó que acaben afectant família, amics i entorn 

de les persones. No és la nostra manera de fer política, una cosa és el debat i 

l’opinió, i altra és denigrar i cercar la humiliació. Aquí no ens busquin, perquè no 

ens hi trobaran. 
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L’alcaldia m'ha permès, tractar amb la gent, amb noms i cognoms, amb els seus 

problemes i els seus neguits, també amb les seves il·lusions i els seus desitjos i 

fer feina per intentar aportar solucions als seus problemes, sense necessitat de 

fer-me una foto per sortir arreu.  Per tot això, estic agraïda tant a l'oportunitat 

que l'alcaldia m'ha brindat, com per la confiança que tantes persones m'han fet 

exposant-me les seves qüestions. Perquè cada solució aportada és un triomf i 

una satisfacció, i res més que això. No és un altre vot, ni un deute, ni una 

oportunitat publicitària que t'acosti una mica més a l'objectiu de ser alcalde. 

Perquè ser alcalde o alcaldessa no ha de ser una finalitat, ha de ser una voluntat. 

La voluntat d'ajudar i fer feina per als altres. 

Justament aquesta és la nostra voluntat. La voluntat de seguir al servei del poble 

i a la seva disposició. Per tot això us dic, tianenques i tianencs:  

D'aquí a un any, hi tornarem. Tornarem a posar-nos a disposició de la ciutadania, 

per fer feina des de l'Ajuntament. Ho farem amb un projecte de futur i amb un 

bagatge de molts projectes realitzats, i de feina ben feta. Per tot això, i com no 

pot ser d'una altra manera, vosaltres sou i sereu qui decidirà el lloc que haurem 

d'ocupar, dins la política tianenca. 

M’ha quedat una qüestió rondant pel cap: voldria saber quina diferència hi ha 

entre ara i el 2019 per no haver fet llavors aquest pacte. Van tenir l’oportunitat 

de pactar i no van voler. Què ha passat en aquest temps? No van saber guanyar 

i ara no han sabut perdre.  

Malgrat les dificultats d’una legislatura marcada per la pandèmia i les seves 

conseqüències, durant aquests anys hem plantat la llavor per la Tiana del futur. 

I tenim la voluntat de tornar a reprendre aquest camí, d’aquí a un any. Ara no 

ens queda més remei que fer un pas al costat, però no deixarem mai de treballar 
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pel benestar dels tianencs i les tianenques. Perquè des d’Esquerra Republicana 

estem sempre al costat de la gent. N’estic convençuda, l’any vinent hi tornarem. 


